

Referat fra FAU-møte Benterud skole

Dato: Tirsdag 25. mai 2021

Tid: 17:00-19:00

Sted: Videomøte på Zoom

Tilstede fra FAU: (x = tilstede)					
Klasse	Representant	Tilstede	Klasse	Representant	Tilstede
1 A	Judiana Edward	Nei	1 B	Jørgen Hermansen	x
2 A	Ingvild Høkkholm	x	2 B	Marianne Skjemstad	Nei
3 A	Anne-Marte Waleur	x	3 B	Karl Henrik Aanesen	x
4 A	Lene Hassum Sørensen	x	4 B	Kiran Waqas	x
5 A	Hege Sneis Jensen	x	5 B	Silja Irene Kaldhol	x
6 A	Jørgen Jonsson	x	6 B	Zirva Rehman	Nei
7 A	Karl Henrik Aanesen	x	7 B	Kristin Hanche-Olsen	x
Ekstra inviterte nye FAU'ere fra neste skoleår:					
3A 21/22	Cecilie Hagbartsen	x	5B 21/22	Daniel Dahlgren Letzing	Forfall
3B 21/22	Henning Aasen	Forfall			
Andre innkalte: Rektor Michael Kalvatn var med fram til og med punkt 4					

Agenda:

- 1) Godkjenne innkalling og agenda
- 2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte
- 3) Presentere nye FAU-medlemmer (Så kommer i tillegg nye fra 1. klasse etter sommerferien)
- 4) Bomiljø-bekymringsmeldingen – status
 - a. Status natteravningen
 - b. Møtene med politikere
 - c. Flerbrukshall – anmodning til politikere og samarbeid med flere aktører
- 5) Rektor orienterer
- 6) Fra FAU til rektor
 - a. I FAU-møtet 9. Mars spurte vi «Kan IKT på Benterud eller Lørenskog kommune lage en enkel brukerveiledning på hvordan foresatte kan sette på skjermtid og restriksjoner på ipad? Ikke alle som er datakyndige. Disse restriksjonene ville gjelde på nettet hjemme.» Hva er status på dette?
 - b. Status parseller i bingen/hoppbakken. FAU har fått vite at dette området er avmerket som potensielt område for hageparseller for Lørenskog kommune. Vi mener at dette området isteden burde øremerkes til bruk for skoler, barnehager og fastboende i området, slik det allerede brukes i dag. Benterud skole vil få enda mindre utearealer under og etter utbyggingen. Har rektor hørt noe om dette, og hva tenker han?
 - c. Benterud FAU har opprettet egen facebookside! 😊
- 7) Gjennomgang av status utestående saker
- 8) Saker fra/til klassene?
- 9) Saker fra/til LFAU?
- 10) Saker fra/til SU/SMU?
- 11) Eventuelt
- 12) Neste og siste FAU-møte for i år: Årsmøtet 14. juni. Lande tidspunkt.

Agendasak (Sak nr)	BESKRIVELSE	ANSV	FRIST
1 (70-20/21)	Godkjenne innkalling og agenda Innkalling og agenda godkjent		
2 (71-20/21)	Godkjenne referat fra forrige FAU-møte Forrige referat godkjent		
3 (72-20/21)	Presentere nye FAU-medlemmer Innvalgte nye FAU-medlemmer for neste skoleår var invitert, kun Cecilie hadde mulighet til å delta. Kort presentasjon av Cecilie som tar over for Ingvild i neste års 3A 😊 Velkommen!		
4 (73-20/21)	Bomiljø-bekymringsmeldingen – status <p>a. Status natteravningen</p> <ol style="list-style-type: none"> Gått tre helger – erfaringene: Har observert lite, kun en kveld med observasjon: hasjlukt, suspekt bil som kjørte fram og tilbake. Sittet ungdomsgjenger i fred og fordragelighet Hatt 1-timersvakter, gått over til 2-timersvakter for enklere bemanning, og justert klokkeslettene. Går nå fra 19-23. Natteravn Lørenskog vest har enda ikke kommet i gang. Har snakket med Natteravn Lørenskog om å få førstehjelpsskrin og utstyr, ikke fått nøkkel til skap enda pga smittevern. Den ruta som Lørenskog natteravn sa til oss, er halve Lørenskog, for oss viktigst å sirkle vårt område. Gikk Løkenåsen, Mailand, Metro osv, rakk mye 😊 Samarbeid med Rasta er mulig. Jobber med å få med flere skoler, Rasta har ikke kapasitet. Spørsmål til rektor: er det mulig med overvåkningskamera? Rektor: pr i dag er utstyret som er oppe for dårlig til å gjenkjenne noen. Hadde innbrudd 2, mai i fjor, umulig å si hvem det er. Spørsmål er stilt oppover for 2 uker siden. Venter på tilbakemeld. Belysning: fått det bedre? Rektor: Ønsker å få bedre FØLG OPP. Hege: 66 medlemmer i natteravngruppa på FB, Ingvild har gjort en fantastisk jobb! Alle som er med synes det har vært ålreit, viktig, synes vi bør fortsette. Gikk fort å fylle opp disse vakter, tenker å fortsette de siste 3 ukene til ferien. Hvis VI klarer med den minste skolen i kommunen å kaste oss rundt – må alle kunne klare det 😊 Mikael: når det er positiv aktivitet, blir det mindre negativ aktivitet. Samarbeide med utekontakt, politi, foreldre, få oversikt. Rektor: Hvis vi synes «natteravn» er feil begrep: «lokale trygghetsvandring» er kanskje mer dekkende. Rektor: Ingvild send loggen din så jeg kan sende til Helene og utekontakten? De er interessert i en objektiv loggføring, typ «det var en bil som kjørte inn». 😊 Ingvild sender logg til rektor Rektor: Det er mye mer kontakt mellom alle aktører nå. Deres initiativ har gitt resultater. Lurt å få i gang Rasta. Høres langt ut til Mailand, må tenke Rasta, Benterud, Finstad. Vil kanskje slite med positiv aktivitet fra februar når sannsynligvis gymsalen rives. Må få fylt biblioteket med noe. Tenke kreativt, få inn kor, sjakkclubb, e.l. Lene: Viktig å justere innsats etter engasjement i klassen. Få til mer selvgående løsning, så ingen trenger å organisere, komme med vester, osv. Få til på fb-siden. 	<p>5) Følg opp</p> <p>9) Ingvild sender logg</p> <p>11) Jobbe med system</p>	

12. Videoovervåking, er det mulig å få opp skilt om området overvåket, eller står det allerede? Kan virke preventivt også. Rektor: Kan sikkert skilte bedre. **FØLG OPP**
13. Ingvild: Usikker på om vi kan være under natteravnene om vi opererer på dagtid, slik vi vurderer fordi det er da våre barn er ute: fex fra 18-19

b. Møtene med politikere

1. Silja: Etter at vi sendte to eposter til alle gruppelederne i kommunen: 1) Anmodning om å bygge full flerbrukshall som vedtatt, og ikke kutte 2) Bekymringsmelding for Benterud-området etter rask og tett utbygging, ble jeg invitert til gruppemøte med opposisjonen (H, V, KrF, SP, FrP) for å informere om bekymringen og våre erfaringer.
2. De var veldig engasjert og ønsker å gjøre noe, vi er ikke eneste stedet i Lørenskog hvor det trengs bedring. Vi ble rost for vårt initiativ med natteravningen.
3. De fortalte om tiltak som er vedtatt, men ikke er kommet skikkelig i gang pga korona. Jeg sa at vi kan ikke vente på korona, dette må tas nå mens det er i starten.
4. Jeg fortalte om mine erfaringer fra oppvekst og lokalpolitikk på Stovner, Vestli og bydel Grorud. Det som virker er tidlig innsats, og å få kontakt med miljøene, bli kjent med dem, snakke med dem. Politikere som viser at de bryr seg og tar tak med én gang. Presse som følger opp. Nærpoliti har vært viktig, og fritidsklubber, Røde kors ressurscenter, osv, steder med voksne som får blir tillitspersoner for ungdommene, og kule aktiviteter. Også å få risikoungdommer over i ansvarsroller som fex ungdomsrådet, der de kan bli sett opp til på en positiv måte, og få brukt sine lederegenskaper konstruktivt.
5. Jeg ble likevel litt skuffet over at de ikke visste hva de kunne gjøre. Politiet har også bedt politikerne ta tak. Konklusjon: opposisjonen er villige til å sette i gang tiltak, men vet ikke hva.
6. Jeg har også kontaktet posisjonen: AP (ordfører og leder for kultur-, idrett- og frivillighetsutvalget), Rødt, MDG (Varaordfører), SV (Leder i oppvekstutvalget), og får til svar at alt er bra i kommunen, og at de har satt i gang mange tiltak. Har forsøkt å forklare at vi opplever ting annerledes, uten at det har ført fram.

c. Flerbrukshall – anmodning til politikerne og samarbeid med flere aktører

1. Målet: At det politikerne har bestemt skal opprettholdes. Det er i tråd med at skolen dobler sin kapasitet, da bør også flerbrukshall dobles. Men det ligger i forprosjektet til kommunen et kuttforslag, første forlaget er å begrense utbyggingen av flerbrukshallen.
2. Dato for når det blir vedtatt? Finne ut.
3. LIF, innebandy, Rasta skole, osv har sent oppfordring til politikerne. Ikke fått konkrete svar. Veien videre: få politikerne i tale.
4. Være PÅ med hallbygging: en hall blir ikke borte. Legger fundamentet for mange år framover, vil ikke gi oss på det. Med plass til stor flerbrukshall som en møtearena, tribune og mesanin, ikke bare gymsal, der man knapt kan se barna trene. En liten hall blir ikke samlingspunkt.
5. Jørgen H: Vi bør være opptatt av å skape fysiske samlingspunkter, haller og fritidsklubber. Bruken kan forandre seg, men så lenge bygningsmassen og infrastruktur er tilrettelagt, har vi et godt grunnlag.
6. Silja: Den store hallen kan være for ALLE, ikke bare idrett, men også: kunst, klatring og husflidsmarkeder.
7. Rektor: Det er nå toget går, dette er viktig timing. Få inn prosjektleder Thomas Gillgren på neste SU. Begge våre politikere har sagt at de er klar til å hjelpe oss.

<p>5 (74-20/21)</p>	<p>Rektor orienterer:</p> <ol style="list-style-type: none"> Statusmøter med byggeprosjektleder Gillgren og skolesjef en gang i mnd senest i dag. Diskuterer ting som hallkapasitet: Rasta har begrensinger i sin gymsal, de kan og trenge litt tid i hall på dagtid, blir minimalt med ekstra kapasitet. Parkering er en viktig bit, nå fått bukt med utfordringene for de ansatte, fikk fjernet hekken og bedet utenfor sløyden, nå er parkeringen for ansatte grei. Har også ekstra plasser i leid parkeringshus i Tunveien. Men jeg står hver morgen og ser på trafikken, kiss and ride. Det funker greit, men må stå der for å sikre at det er trygt for elevene å gå over. Noen skal inn til bhg, noen ut, noen kiss and ride. Krever at vi er der. Bedt om at vi flytter gangfeltet på andre siden av veien. Tryggere for de som kommer gående til skolen. Få som kjører til skolen, kun ca 20 stk, ikke ille av 365. Men fortsatt for mange. Kiss n ride kommer til å bli varig løsning. Jørgen H: vil gjerne overbringe fra foreldrene: stort å se rektor står der hver morgen og ønske elever og foreldre velkommen. Stor dag i dag: fikk klassene tilbake til klasserommene, er på gult nivå fra i dag, vært en god dag 😊 Massetestene av foreldre er spennende: fått ut i puljevis testene, ikke mulig for oss å følge opp, satser på at alle foreldrene tar den testen Nærmer oss planleggingskvelden 8. og 9. juni, planlegger neste år. For 7. trinn: satser på samme gjennomføring som i fjor mht avslutning, 7a for seg og etter en halvtime tar vi 7b, kommer an på smittetall. Kan være at må begrense til en forelder. Samme som før, bare delt i to. Guri Melby kommer på besøk 15. juni, skal være med på skolecasten, istedenfor i klasserom, blir vi rolig til skolehagen, og så møte med elevrådet ved benkene der borte. Værforbehold. 	<p>Rektor</p>	
<p>6 (75-20/21)</p>	<p>Fra FAU til rektor</p> <ol style="list-style-type: none"> I FAU-møtet 9. Mars spurte vi «Kan IKT på Benterud eller Lørenskog kommune lage en enkel brukerveiledning på hvordan foresatte kan sette på skjermtid og restriksjoner på ipad? Ikke alle som er datakyndige. Disse restriksjonene ville gjelde på nettet hjemme.» Hva er status på dette? Svar: Skal sjekke med Oddgeir om hva om er status. Kommer før skoleslutt Status parseller i bingen/hoppbakken. FAU har fått vite at dette området er avmerket som potensielt område for hageparseller for Lørenskog kommune. Vi mener at dette området isteden burde øremerkes til bruk for skoler, barnehager og fastboende i området, slik det allerede brukes i dag. Benterud skole vil få enda mindre utearealer under og etter utbyggingen. Har rektor hørt noe om dette, og hva tenker han? <ol style="list-style-type: none"> Hege: sendt epost til landbrukssjef, de sier de skal ta hensyn til dette. Vallerud vel har også sendt brev til kommunen. Ikke fått mer tilbmlid. Hva gjør Benterud uten gymsal, når gymsalen er revet? Er i gang med: se på mulighetene for å bruke resten av Lørenskog, fex Sørlihavna: bruk av kanoer. Andre aktiviteter på Sørlihavna: vi blir prioritert. Dialog med Rolvsrud og andre muligheter i kommunen. Alternativet til at vi er aktive selv, er at vi busser oss rundt. Men bruker tid nå på hva kan vi gjøre av aktiviteter. Mest sannsynlig: sørge for at Benterud har mer uteaktivitet: uteskole også, ikke bare gym. 😊 Hege: Vet at turnhallen på kjenn står mye ledig på dagtid, og cheerleader-hallen: de har tenkt å fjerne den, men vurderer å beholde den, gå opp dit evt, eldste elevene skal ha 3 timer etter hverandre Rektor: bruke en hel dag, fex svømming, padle kano, tur opp til turnhallen som en del av aktiv dag. Løsning må funke i 1,5 til 2 år. 	<p>Følg opp</p>	

	<p>Hege: mor som hvisket i øret, har de tenkt å bygge lekeklassene før de fortsetter videre på skole, bygger lekesonene først, kan bruke det mens man bygger resten.</p> <p>e. Rektor: ser på Fjellhamar hvor de bygger i ro og fred, mens vi her skal bygge mens vi driver full virksomhet. Men de jobber også i feriene. Gillgren informerer jevnlig. Vi kan be ham komme på hvert FAU-møte.</p> <p>f. Jørgen: I første omgang kanskje gjøre kommunen oppmerksom på hvor mye det området er i bruk. Uteskolen i første klasse en dag i uka fex.</p> <p>g. Rektor: Jeg tar en prat med skolesjefen. Vi må bli prioritert.</p> <p>3. Benterud FAU har opprettet egen facebookside! 😊</p> <p>Svar: Flott!</p>		
7 (76-20/21)	<p>Gjennomgang status utestående saker (Saksnumre refererer til saksnummer i internt oppfølgingsdokument)</p> <p>11: SFO-tilbudet Sendt mailer til 20 organisasjoner, fått 6 positive svar, de blir med og holder kurs. Plan å sende epost til foreldrene med info. Hege: Skjetten svømmeklubb – svømming på Finstad. Jørgen: Forskerfabrikken, stiller med opplæring av SFO-ansatte og eksperimenter. Rasta gjorde dette.</p> <p>29: Dokumentasjon på 17. mai Karl Henrik fått PPT fra Grete Kirkerud, hadde ikke mer. Lene: hadde excelark med arbeidsoppgaver og ansvarlige.</p> <p>47: Opprette Facebookside Silja har opprettet FAU-facebookside, og lagt ut noen poster. Også laget logo for Benterud FAU 😊 Kan deles: https://www.facebook.com/faubenterud</p> <p>48: Vedtektsendringer til årsmøtet Navnet er feil, og må endres. Endrer også årsmøtet til høsten.</p> <p>50: Organisere et mer dedikert styre I vedtektene står det: 5 personer. Vi tar dette opp i neste årsmøte til høsten.</p>		
8 (77-20/21)	<p>Saker fra klassene? Ingen nye.</p>		
9 (78-20/21)	<p>Saker til/fra FAU til LFAU? Ingen nye.</p>		
10 (79-20/21)	<p>Saker fra FAU til neste SU/SMU? Nei.</p>		
11 (80-20/21)	<p>Eventuelt Jørgen H: Hadde vært deilig å treffes fysisk... men gjelder fra i morgen: ikke lov med innendørs arrangementer kanskje ta årsmøtet som utemøte? Ser an utviklingen.</p>		
12 (81-20/21)	<p>Neste og siste FAU-møte for i år: Årsmøtet 14. juni. Lande tidspunkt. Det blir kl 20:00 med evt utespising. (Evt videomøte først)</p>		

Møtet ble hevet kl 19:15

Referent: Silja Irene Kaldhol